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Verslag 7 april 2025 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:  Max van de Pol (voorzitter), Jan van Baren, Erik Bezemer, Jacques Daamen,  Nel de Jong,  
Roos Vigelius, Pauline de Vries, Lydia Bijnagte (leden), Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief, 
verslag), Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht), Alberta van den Dool (verslag) 
Afwezig: Jannie Rosman, Corina Heijstek (leden), Jeanet Moerings (Zorgbelang Inclusief) 
 

1 Welkom 
De voorzitter heet allen welkom, in het bijzonder Caroline van Dijk, Erna van de Giessen en 
Anouar Boutachkourt,  en opent de vergadering.  
Vaststellen van de agenda   
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld maar zal in afwijkende volgorde behandeld worden. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 10 maart 2025 
a. Tekstueel en naar aanleiding van geen opmerkingen. 
 Pg. 2.5, bezuinigingen: Suzanne stuurt een link voor de vragenlijst: 

https://surveys.enalyzer.com/survey/linkindex?pid=dit7he8t 
Erik zegt toe het document over de bezuinigingen te delen. Op 8 april 2025 is er een 
carrouselvergadering waar dit onderwerp besproken wordt. 

b. Actiepunten 
➢ 1002.02, financieel jaarverslag 2024  is opgesteld. De kascontrolecommissie maakt een 

afspraak die voor 31 mei plaats moet vinden. 
In de zijlijn wordt besproken dat de IAR geen KvK-nummer heeft, dit is tijdelijk opgelost 
tot 1 januari 2026. 

➢ 1003.02, RAS: SDD onderzoek ervaringen met WMO: de voorzitter heeft geïnformeerd 
naar het gesprek wat cliënten met een uitkering krijgen, met name de planning kwam 
naar voren. Het digitale systeem hapert, Pauline geeft aan dat zij geen meldingen 
ontvangt. Het zou beter werken als de SDD brieven uitstuurt naar betreffende cliënten. 

De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 1003.01, 1003.02. 

3 Adviezen 
RAS adviezen 2025   Adviezen 2025 - RAS Drechtsteden                                                                                  
IAR-Z adviezen 2025: nog geen adviezen uitgebracht 
De RAS is in afwachting van voorstellen van de SDD, er zijn geen adviezen uitgebracht. 
Naar aanleiding van het punt adviezen van de IAR wijst Roos op de begeleide inloop in Xiejezo 
waar op bezuinigd gaat worden, een zorgelijke ontwikkeling.  De bekostiging lijkt nu vanuit de 
gemeente te komen, Suzanne zal dit verder onderzoeken, en de voorzitter neemt het ook mee 
naar de RAS. 

4 Thema 1: Jeugd/ Hervormingsagenda jeugd (ook 18- / 18+)    
Vragen zie groepsapp donderdag 27 maart zijn doorgestuurd. 
Er wordt eerst kort kennisgemaakt met Caroline van Dijk (beleidsadviseur jeugd gemeente 
Zwijndrecht), Erna van de Giessen (jeugdprofessional Vivera Wijkteam) en Anouar 
Boutachkourt (beleidsadviseur jeugd en preventie gemeente Zwijndrecht). 
In Zwijndrecht is veel inzet nodig qua jeugdhulp, er is sprake van achterstanden en armoede. 
Landelijk gezien staat Zwijndrecht er niet goed voor, maar er is recent sprake van enige 
verbetering. Reden hiervoor is de inzet met samenwerkende partners om armoede op korte en 
langere termijn te doorbreken. Hiermee wordt sociale uitsluiting voorkomen. Er bestaan 
diverse regelingen, SMS kinderfonds, Het Fort Zwijndrecht. Verder is er sprake van een goede 
communicatie over regelingen. 
Er wordt gewezen op het punt zelfredzaamheid naast alle bestaande regelingen, waarvan alle 
professionals goed op de hoogte zijn en die gedeeld worden. 

https://surveys.enalyzer.com/survey/linkindex?pid=dit7he8t
https://rasdrechtsteden.nl/adviezen/adviezen-2025/
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Erna geeft mee dat niet alleen naar het kind wordt gekeken, maar dat ook de omgeving 
meegenomen wordt (versterking in plaats van vraaggericht).  
De link wordt ook gelegd naar de SDD. Er wordt aangegeven dat het wijkteam heel breed is, 
van 0 – 100 jaar. De gemeente en de SDD zijn goed op de hoogte van elkaars regelingen en er 
wordt gekeken naar de vraag achter de vraag. Er zitten ook medewerkers van de SDD in het 
wijkteam. 
In Zwijndrecht wordt meer gebruik gemaakt van jeugdhulp, dit kan verschillende oorzaken 
hebben. Feit is, dat het financieel niet meer houdbaar is, dat voor veel kinderen beroep gedaan 
wordt op zwaardere inzet. De vraag zal afgebogen moeten worden. 
Er wordt in het document gesproken over een besparing van 10 %. Het gaat hier om 
gespecialiseerde jeugdhulp. Hier wordt nu op gestudeerd of dit op een andere manier 
georganiseerd kan worden, door bv. voorliggende interventies te gebruiken, het wijkteam in te 
zetten. Inkoop van gespecialiseerde hulp verloopt via de regio. 
De voorzitter wijst op samenwerking met o.a. onderwijs. Anouar zegt toe de 
samenwerkingsagenda jeugd en onderwijs nog toe te sturen. Er wordt door scholen 
verschillend omgegaan met de zorgplicht. Op papier bestaat er één visie, aan deze leidende 
principes moeten alle scholen zich houden. Praktisch wordt gesproken over het vaardig maken 
van leerkrachten om leerlingen te begeleiden. De voorzitter wijst op het belang van een 
coproductie tussen SWV en de gemeente. De gesprekken blijken volop te lopen. Gemeenten 
hebben vaak weinig inzicht in hetgeen het SWV te bieden heeft, de voorzitter geeft mee het 
jaarverslag en de jaarrekening van het SWV te bestuderen. 
De overgang van 18- naar 18+ wordt genoemd. Jeugdprofessionals gaan al vroegtijdig aan de 
slag om te werken aan een geleidelijke overgang voor kinderen in jeugdhulp. De nadruk wordt 
nog gelegd op alle jeugdigen van 18 jaar, met name de jeugd die niet in beeld is. Desgevraagd 
wordt gemeld, dat sprake is van vroegsignalering, jeugdigen worden zoveel mogelijk gevolgd 
bij mogelijke achterstand. 
Er wordt gewezen op situaties waar geen hulp gevraagd wordt, of waar niet de juiste hulp 
wordt geboden. Dit wordt goed gefilterd door de gemeente, men is kritisch. 
De voorzitter wijst op vrijwilligers die met jeugd werken (religieuze gemeenschappen, sport), is 
er beleid gemaakt voor samenwerking? Er wordt gewezen op het sportpreventieakkoord, en 
op het Gelijke kansen beleid. Er is geen beleid voor religieuze organisaties maar er wordt wel 
samengewerkt (bv armoede). 
Het aantal gezinnen wat ondersteuning ontvangt wordt besproken, en het feit dat gezinnen 
ook niet onnodig lang moeten blijven hangen: hier wordt scherp op gelet. 
Anouar wijst nog op het belang van preventie via allerlei organisaties, welzijnswerk, culturele 
verenigingen etc: die zullen in stelling gebracht moeten worden om verschil te maken voor 
jongeren. Doel is om meer te gaan richting een community. 
Caroline wijst op de financiële situatie van de gemeente, en de aanscherping van de 
verordening Jeugdhulp. Dit geldt voor de 10 gemeenten. De adviesraden zullen hierbij 
betrokken worden, en Caroline informeert hoe dat in Zwijndrecht ligt. De voorzitter wijst op de 
RAS, en zijn portefeuille jeugd. Lokaal kunnen de voorzitter en Pauline meedenken. 
In de komende maanden vindt politieke besluitvorming plaats. De voorzitter biedt aan dat de 
IAR een advies verstrekt wat ondersteuning kan bieden. 
Anouar komt in oktober terug, hij zal het convenant toesturen. 
Als laatste wordt desgevraagd nog aangegeven dat er een wachtlijst voor het wijkteam bestaat 
voor vragen rondom jeugd. 

5 Punten vanuit de gemeente (Suzanne) 
Suzanne wijst op agendapunt 2a, de vragenlijst bezuinigingen. 

6 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
• (Financiële) Verantwoording 2024 
Vanaf 1 januari 2026 gaat de gemeente de financiën van de IAR verzorgen. 
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• Vacatures? 
Erik heeft een kandidaat gevonden, zij zal voor de volgende vergadering uitgenodigd worden. 

7 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
a. Armoede: Pauline   

Pauline heeft meegelopen met de financieel jongerenwerker van Diverz, Michel Weening, naar 
diverse scholen.  

b. Jeugdhulp: Pauline, Max  
Verder geen punten. 

c. Senioren (raad): Nel   
Op 8 april wordt er vergaderd. Enkele weken geleden is de Seniorenraad aanwezig geweest in 
de bibliotheek bij Koffie met. Het was druk bezocht. Nel geeft het emailadres van 
evanbochove@bibliotheekaanzet.nl, om contact op te nemen. 

d. Regionale Adviesraad: Max  
Bij de SDD is er sprake van enige rust. De kosten van het onderzoek zijn hoog. Het bleek dat er 
in het afgelopen jaar sprake was van een behoorlijk positief saldo bij de SDD, waar de kosten 
uit zijn betaald. De uitslag van het onderzoek zal rond de zomer in de RAS komen. 

e. VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
Suzanne wijst op de rondleiding langs minder toegankelijke plaatsen in de gemeente. Lydia 
wordt meegenomen bij een eventuele datum. 

f. Sport: Erik   
- Bezuinigingen: ook bij sport heeft dit de aandacht. 
- Het onderzoek sportaccommodaties is afgerond: er zijn op die moment voldoende 

accommodaties. Het gevoel van de gebruikers leert anders. Daarom wordt er een 
werkgroep opgezet, die zich hier actief mee bezig gaat houden. 

- Er is een vacature opengesteld voor een vertrouwenscontactpersoon. 
- Sportplatform: 21 mei a.s., onderwerp financiën en subsidies.  
g. Woon Advies Commissie: Corina/Lydia  

Er is geen advies gevraagd. Lydia wijst op allerlei bouwplannen in de gemeente. Er wordt 
geïnformeerd naar participatie in van de WAC. 

8 Mededelingen en Rondvraag 

• Schema artikelen voor de Brug (bijlage 8) Pauline staat er op voor de volgende keer. 
Rondvraag: 

• Jan van Baren: op 26 mei a.s. wordt het nieuwe convenant getekend door de 
gemeente met Alzheimer Nederland. 

• Verder geeft Jan aan, dat nagedacht wordt over het budget voor 2027 voor wat betreft 
dementie, en welke rol gespeeld kan worden. 

• Suzanne geeft aan dat de gemeente start met de Omgevingsvisie 2.0, waarin de 

toekomst van de gemeente wordt beschreven. Volgende week is er een 

oriëntatieavond, en er komt een online vragenlijst. Verder worden 

samenlevingsgesprekken georganiseerd voor het maatschappelijk middenveld en 

ondernemers: op 6 mei in Spektakel, 19.30 uur, 7 mei in sporthal Heerjansdam, op 8 

mei in Hart van Meerdervoort voor inwoners. De officiële uitnodiging volgt. 

• Roos is niet aanwezig op 12 mei. Verder geeft zij een kijktip: Soep, sores en soelaas op 

maandag 16.45 uur bij NPO1. 

• Nel en Pauline zijn ook afwezig op 12 mei. 

• Erik wijst nog op de opening van de SportBox op 9 mei, de uitnodiging wordt 

doorgestuurd. 

9 Volgende vergadering 12 mei 2025: vervalt.  Volgende vergadering 23 juni. 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:30 uur. 
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